
Protokół Nr XXIIIII
z XXII sesji Rady Miejskiej w Sokółce

w dniu 30 grudnia 2011 r.

Obrady rozpoczęto o godzinie 13.30, zakończono o godzinie 14:30
Przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kazimierowicz
Protokołowała Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
11Radni: wg załączonej listy obecności str. ....
21 Burmistrz Sokółki Stanisław Małachwiej, Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot,
Zastępca Burmistrza Piotr Karol Bujwicki,
31 Sekretarz, Skarbnik, Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, jednostek
organizacyjnych Gminy, przewodniczący rad osiedli, sołtysi oraz zaproszeni goście - wg
załączonej listy obecności - str. .....
Informację o terminie i miejscu sesji podano do wiadomości publicznej poprzez wywieszenie
na tablicy ogłoszeń oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.
Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów z XXI Sesji RM z 8 grudnia 2012 r.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.
6. Informacja o działalności ZZO Euro Sokółka.
7. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2011 rok.
8. Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Sokółka.
9. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego w obrębie gruntów wsi Kurowszczyzna,
Wojnachy i Słojniki w gminie Sokółka.

10. Projekt uchwały w sprawie Programu Rozwoju Przedsiębiorczości w Gminie
Sokółka.

11. Projekt uchwały w sprawie warunków udzielania bonifikaty od opłaty przy
przekształceniu prawa użytkowania wieczystego w prawo własności
nieruchomości.

12. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
13. Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.

Ad. 1
Przewodniczący otworzył obrady XXII sesji Rady Miejskiej w Sokółce stwierdzając, że
podejmowane w dniu dzisiejszym uchwały będą prawomocne.

Ad. 2
Przedstawienie porządku obrad.
Przewodniczący Rady Miejskiej J.Kazimierowicz wniósł o zdjęcie punktu 11 z porządku
obrad gdyż po konsultacjach z Burmistrzem projekt ten zostanie przedłożony pod obrady na
następna sesję.
Burmistrz S. Małachwiej wniósł o wprowadzenie dwóch projektów uchwał: w sprawie
zlecenia dla Ośrodka Pomocy Społecznej w Sokółce realizacji zadań wynikających z ustawy
o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępcze, oraz w sprawie wydatków budżetu gminy
Sokółka, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2011.



Radny S.Sawicki zgłosił wniosek o zdjęcie punkt 8 w sprawie zmiany Statutu Gminy Sokółka
i wyciagnięcie konsekwencji wobec osób które podniósł wydatki bez zgody rady.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wnioski.
Wniosek o zdjęcie punktu 11 z porządku obrad.
Radni 20 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" zdjęli punkt 11.
Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie zlecenia dla Ośrodka Pomocy
Społecznej w Sokółce realizacji zadań wynikających z ustawy o wspieraniu rodziny i
systemie pieczy zastępczej jako punktu 11.
Radni jednogłośnie wprowadzili punkt.
Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie wydatków budżetu gminy Sokółka,
które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2011.
Radni jednogłośnie wprowadzili punkt.
Wniosek o zdjęcie punktu 8 z porządku obrad.
Radni 4 głosami "za" przy 12 "przeciw" i 3 "wstrzymujących się" odrzucili wniosek.
Radni obradowali wg. następującego porządku.

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów z XXI Sesji RM z 8 grudnia 2012 r.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.
6. Informacja o działalności ZZO Euro Sokółka.
7. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2011 rok.
8. Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Sokółka.
9. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego w obrębie gruntów wsi Kurowszczyzna,
Wojnachy i Słojniki w gminie Sokółka.

10. Projekt uchwały w sprawie Programu Rozwoju Przedsiębiorczości w Gminie
Sokółka.

11. Projekt uchwały w sprawie zlecenia dla Ośrodka Pomocy Społecznej w Sokółce
realizacji zadań wynikających z ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy
zastępczej.

12. Projekt uchwały w sprawie wydatków budżetu gminy Sokółka, które nie
wygasają z upływem roku budżetowego 2011.

13. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
14. Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.

Ad.3
Przyjęcie protokołów z XXI Sesji RM z 8 grudnia 2012 r.
Radni 19 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" przyjęli protokół z XXI Sesji Rady
Miejskiej.

Ad.4
Interpelacje i zapytania radnych.
Radny 1.Panasiuk zapytał Burmistrza odnośnie odbierania od rolników folii do owijania siana.
Radny J.Sawicki zapytał kto podjął decyzje o zakupie tabletów, kiedy i na jaki wniosek?
Radny D.Matoszko zaapelował żeby zwrócić uwagę firmie która opróżnia pojemniki z
butelkami PET, gdyż nie są regularnie wywożone i butelki wysypują się z pojemników.
Radna E.Jakimik zapytała czy w 2012 roku jest planowana podwyżka ścieków?



Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami złożył Z-ca Burmistrza
Krzysztof Szczebiot ( w zał. str. )
Dyskusji nie było

Ad.6
Informacja o działalności zza Euro Sokółka.
Pan Krzysztof Iwanicki Prezes zza Euro Sokółka poinformował że w tej chwili jest
przygotowywany projekt budowlany. Wynik spółki na koniec 2011 roku będzie dodatni.
Prowadzona jest restrukturyzacja zatrudnienia oraz prowadzona jest rekultywacja starego
wysypiska. Wszystko zmierza w kierunku wkopania w kwietniu pierwszej łopaty. Zostały
zabezpieczone środki zgodnie z umowa na poczet należnej kaucji.
Radny lPanasiuk zapytał odnośnie sprzedania udziałów Nowej Ekologii dla Czyściocha bis,
oraz o wypadek śmiertelny na wysypisku.
Pan Krzysztof Iwanicki wyjaśnił co do wypadku, że śmiertelnemu wypadkowi uległ
pracownik firmy która jest podwykonawcą. W tej chwili prowadzone jest postępowanie w
prokuraturze i w Państwowej Inspekcji Pracy i zza Euro Sokółka jest w kontakcie z rodziną,
udzieliliśmy wsparcia finansowego i prawnego. Postępowanie się jeszcze nie zakończyło.
Odnośnie sprzedaży udziałów wyjaśnił, że zgadza się Nowa Ekologia zbyła swoje udziały na
rzecz Czyściocha bis i transakcja jest zarejestrowana w KRS.
Radny A.Czaplejewicz zapytał odnośnie uregulowań zobowiązań wobec przedsiębiorców do
czego zobowiązało się zza Euro Sokółka 3 miesiące temu.
Pan Krzysztof Iwanicki wyjaśnił, że nada są zaległości ale już nie w takiej wysokości jak
poprzednio. Stosunkowo w miarę możliwości finansów spółki regulujemy te zobowiązania.
Radny P.Kułakowski zapytał odnośnie ulotki sporządzonej przez zza Euro Sokółka w której
jest wzmianka o kampanii na rzecz selektywnej zbiórki odpadów u źródła - system Quatro.
Pan KrzysztofIwanicki poprosił o ulotkę i obiecał że ustosunkuje się do tego szerzej.
Przewodniczący Rady lKazimierowicz poinformował, ze Pani Prezes zobowiązała się
przygotować prezentacje która będzie przedstawiona Radzie i w następnej kolejności
szkołom.
Radny S.Sawicki zapytał czy firma ASTEC ma podpisaną umowę na dostarczanie i
składowanie odpadów.
Pan Krzysztof Iwanicki odpowiedział, ze ta firma ma podpisaną umowę.

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2011 rok przedstawiła Pani
Skarbnik Janina Kucharewicz.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str. ....
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 18 głosami "za" przy 3 "wstrzymującym się" powzięli
Uchwałę Nr XXIII 146/11

w zal. str .

Ad.8
Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Sokółka przedstawił Sekretarz Zbigniew
Tochwin.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str .



Opinia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - opmla
pozytywna w zał. str. .....
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu- opinia pozytywna w zał. str.

Opinia Komisji Rolnictwa -opinia pozytywna w zał. str. .
Radny S.Sawicki zwrócił uwagę że bez zgody radnych został dokonany zakup a teraz
zamiatamy to pod dywan.
Sekretarz Z.Tochwin wyjaśnił, że rada uchwala budżet ale burmistrz realizuje budżet. Zakup
tabletów a zmian statutu to są dwie różne sprawy. Nie naruszono tu żadnych przepisów ani
kompetencji rady.
Radna J.Bieniusiewicz powiedziała, że się nie zgadza z wypowiedzią Pana sekretarza. W
związku z zakupem tabletów mamy zmianę statutu. Zakup tabletów bardzo zdziwił, bo
owszem przesyłanie w formie papierowej jest nie na czasie, ale żeby burmistrz powiedział ze
2 miesiące temu ze musimy przejść na elektroniczną formę i radni powinni poda adres e-meil.
Radni mają dietę i powinni ze swojej diety kupić komputer i niezbędny sprzęt. Dodała że
rezygnuje z tabletu a te pieniądze przeznaczyć dla sierot i półsierot.
Radna E.Jakimik zapytała w jaki sposób mam zawiadomić Dyrektorów szkół, stowarzyszeń?
Sekretarz Z.Tochwin wyjaśnił, że podział obowiązków się nie zmienia, te informacje będą
dalej wysyłane przez Biuro Rady. Chodzi o szybszą komunikację między Biurem Rady a
Radnymi. Środki na zakup sprzętów pochodzą z oszczędności z roku 2011, to nie są żadne
dodatkowe środki. Dodał, ze wkradł się błąd w § 1 ust. 1 powinien być ust. 8 a nie 5.
Radna E.Jakimik dodała, że chce przekazać tablet dla Pani Dyrektor szkoły wiejskiej.
Przewodniczący Rady J.Kazimierowicz przerwał wypowiedź i poinformował, że jeśli jest
przekazywany sprzęt służbowy to należy go odebrać, a jeśli któryś z radnych chce coś
przekazać szkołom to są diety i można przekazać.
Radna J.Bieniusiewicz zgłosiła wniosek aby zmienić zapis, że o terminie posiedzenia Komisji
zawiadamiać na co najmniej 3 dni przed posiedzeniem. Gdyż jest to zbyt mało czasu.
Przewodniczący Rady wyjaśnił, że materiały są wysyłane często jeszcze wcześniej i nie
zdarzyło się żeby ktoś później dostał.

Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 18 głosami "za" przy 3 "wstrzymującym się" powzięli
Uchwałę Nr XXIII 147/11

w zał. str .

Ad.9
Projekt uchwały w spraWIe przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego w obrębie gruntów wsi Kurowszczyzna, Wojnachy i
Słojniki w gminie Sokółka przedstawił Zastępca Burmistrza Piotr Bujwicki.
Opinia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - opinia
pozytywna w zał. str. .....
Opinia Komisji Rolnictwa -opinia pozytywna w zał. str. .
Radny W.Januszkiewicz zapytał odnośnie mierzenia poziomu hałasu. Czy infradźwięki które
są niskimi dźwiękami są niesłyszalne dla ucha ludzkiego ale są bardzo szkodliwe, sięgają do
10 km czy te infradźwięki będą mierzone?
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił, że cała inwestycja będzie wykonywana na podstawie
decyzji środowiskowej i prawdopodobnie raport środowiskowy, wiec wszelkie zakłócenia
dźwięki jakiekolwiek słyszalne niesłyszalne będą musiały być wykazane i ustanowione takie



obszary strefy ochronne od wiatraków. Jeszcze nie wiemy w którym miejscu mają powstać
znany jest tylko obszar.
Radny 1.Panasiuk zapytał że jeśli będziemy mieli dużo ludzi protestujących którzy nie będą
chcieli wiatraków co wtedy?
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił, że każdy będzie mógł zabrać swój głos jeśli wykaże
swój interes prawny i od radnych będzie zależało czy będzie przyjęty projekt uchwały. To jest
tylko przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu i musimy przystąpić do tej procedury.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 16 głosami "za" przy 3 "wstrzymującym się" powzięli
Uchwałę Nr XXIII 148/11

w zal. str .

Ad.l0
Projekt uchwały w sprawie Programu Rozwoju Przedsiębiorczości w Gminie Sokółka
przedstawił Sekretarz Zbigniew Tochwin, informując radnych że Burmistrz wnosi
autopoprawkę aby uwzględnić uwagę Związku Pracodawców i Przedsiębiorców Ziemi
Sokólskiej i zmienić tytuł uchwały na Program Rozwoju Turystyki w Gminie Sokółka.
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu- opinia pozytywna w zał. str.

Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 19 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XXIII 149/11

w zal. str .

Ad.ll
Projekt uchwały w sprawie zlecenia dla Ośrodka Pomocy Społecznej w Sokółce realizacji
zadań wynikających z ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej przedstawił
Zastępca Burmistrza Krzystzof Szczebiot.
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu- opinia pozytywna w zał. str.

Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 19 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XXIII 150/11

w zal. str .

Ad.12
Projekt uchwały w sprawie wydatków budżetu gminy Sokółka, które nie wygasają z upływem
roku budżetowego 2011 przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.



Radni 19 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XXIII 151/11

w zal. str .

Ad. B
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
Burmistrz S.Małąchwiej na zapytanie:
- radnego Panasiuka odnośnie folii odpowiedział, że spółka będzie cos z tym problemem
robić.
- radnego Sawickiego odnośnie zakupu tabletów, odpowiedź już padła w trakcie dyskusji w
punkcie dotyczącym zmiany statutu.
- radnego Matoszko odnośnie pojemników na butelki PET, zwrócimy i uwagę dla firmy która
będzie odbierać te butelki.
- radnej Jakimik odnośnie podwyżki wody, na dzień dzisiejszy nie odpowiem, Dyrektor
MPWiK ma obowiązek przedłożenia kalkulacji do 17 stycznia na 40 dni przed wejściem
kolejnych taryf i mam obowiązek przeanalizowania zgodnie z procedurą i będziemy wiedzieli
j ak to wygląda.

Ad.14
Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.
Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynęło pismo od Pana Jerzego Talagi Architekta,
protest od mieszkańców wsi Zawistowszczyzna.
Przewodniczący złożył życzenia Noworoczne.
W związku z wyczerpaniem porządku, obrady Sesji w dniu dzisiejszym zostały zakończone.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczył
Jerzy Kazimierowicz


